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Referat – FAU Bogstad Skole, skoleåret 2022/2023 
 

Innkalt av Referent Møtenummer 

Cecilie Ramse Marita Fjellbirkeland 02/22 

Møtedato Sted Tid  Utsendt dato 

09.11.22 Hybrid - Personalrommet på 

Bogstad skole og Teams  

20.00 – 21:30  23.11.22 

 

 

Innkalte deltakere Forfall Kopi til 

Kristin Amalie Brørs (1. klasse) 

Marita Fjellbirkeland (1.) 

Hanna Rutanen (2.) 

Peter Holme Obrestad (3.) 

Hege Yli Melhus Ask (3.) 

Cecilie Ramse (4.) 
Anja Celine Winger (6.) 

Charles Halaas (6.) 

Cecilie Sveen (5.) 

Kristin Thoen Haugli (ass. Rektor) 

Karoline Hoel Barstad (rektor) 

Stein Kaasa (7.) 

 

 

Deltakere + forfall 

 

 

 

 
Agenda: 

1. Skolen informerer 

2. Status juleavslutning 

3. Valg av foreldrerepresentanter til Driftsstyret (FAU er valgkomite, jf. vedtektene § 4-3) 

4. Kort runde, herunder nytt fra Skolemiljøutvalget og trafikkansvarlig 

5. Skolefotografering 

6. Bursdagsfeiring (og Halloween) 

7. Eventuelt 

 

Nr. Sak 

1. Rektor og Ass. Rektor hadde ikke anledning til å delta. Oppdatering fra skolen kommer på neste 

FAU-møtet den 30.11.22 

2. Juleavslutning 

- Det har vært usikkerhet rundt hvilke datoer som gjelder for skolens juleforestillinger. Det er 

kommunisert ulikt i ukesinformasjon fra klassekontaktene og på skolens nettsider.  

- Oppdatering den 14.11.: skolens nettsider er nå oppdatert med riktige datoer: 7. desember:  

2., 4. og 6. trinn. 8. desember: 1., 3. og 5. trinn.  

- Invitasjon vil bli sendt ut av skolen. 

- Klassekontaktene for 5. trinn avklarer hvem som bidrar fra foreldrene på trinnet.  

- 7. trinn er foreløpig ikke i gang med planleggingen.  

- Julekomiteen for 2021 gjorde en god jobb med dokumentasjon og planer for fjorårets 

arrangement! 

3. Valg av foreldrerepresentant (FR) til Driftstyret 

- FAU er valgkomité, jf. vedtektene § 4-3, og det fremgår her at FAU bør tilstrebe å nominere 

kandidater som sitter i FAU. 

- Foreldrerepresentantene sitter to år av gangen, fortrinnsvis med ulike intervaller. Peter Holme 

Obrestad har vært styrets leder i to år og er ferdig januar 2023. Guri Lande har ett år igjen i 

styret. Guri Lande vil i første omgang bli forespurt om å overta lederrollen.  

- Peter har meldt inn at han kan forlenge sin periode med to år dersom ingen andre viser interesse. 

- Det gjennomføres 4-6 møter i løpet av skoleåret. Neste møte er 23. november. 

4. Runden 
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Skolemiljøutvalget (SKU) 

- Første elevrådsmøte ble gjennomført 3. november og det ble derfor sen oppstart for utvalget. 

- Første møte blir gjennomført før jul.  

- SKU fra 2021/22 melder om ingen åpne saker som må overføres fra forrige skoleår. 

Trafikkansvarlig 

Refleksdag 22. november 

- I samarbeid med skolen har FAU tatt initiativ til å sette fokus på bruk av refleks. Arrangementet 

gjennomføres tirsdag den 22.11. i skolegården hvor det blir delt ut reflekser til elevene når de 

kommer på skolen. 

- FAU tar kontakt med Oslo kommune og Trygg Trafikk for økonomisk bidrag til arrangementet. 

 

Sykkelvei i Nordengveien – Bymiljøetaten 

- Etter at høringsrunden er avsluttet har Bymiljøetaten oppsummert. Hovedfokuset for 

omleggingen er å legge bedre til rette for gående og syklende, eldre og barn.  

- Bymiljøetaten starter opp arbeidet med et forprosjekt som skal se på hvilke grep som kan gjøres 

i Nordengveien for at den skal fungere bedre for syklende samtidig som det skal tas hensyn til 

fotgjengere. Forprosjektet ventes avsluttet i starten av 2023, hvor det fattes beslutning om 

prosjektet skal gjennomføres.  

- Trafikkansvarlig i FAU følger videre med på saken.  

 

Økonomi 

- Grunnet corona har arrangementer de siste to årene blitt avlyst og det har kommet mindre inn 

det siste året, men forventes å komme som følge av julesalg og andre aktiviteter i løpet av året. 

- På gjeldende tidspunkt har FAU penger på konto tilsvarende to leirskoler.  

 

17. mai (3. klasse ansvarlige for gjennomføringen) 

- Det er behov for tydeligere kommunikasjon rundt 3. klasses ansvar og bidrag fra foreldrene til 

gjennomføring ifm valg av klassekontakter i 3. klasse. Flere hadde ikke fått med seg at de som 

klassekontakter automatisk var en del av 17. mai-komiteen. Informasjon bør sendes ut i forkant av 

høstens foreldremøte og med oppfølgende informasjon i etterkant.  

- Det er foreldrekontaktene sammen med FAU-representant som utgjør komiteen. Øvrige foreldre 

bidrar til gjennomføringen. 

- I år ble det bare utnevnt en (1) klassekontakt fra hver klasse i 3., til forskjell fra to tidligere år. Det 

bør endres tilbake til neste år for å sikre at det er nok ressurser i komiteen.  

 

Registrering av nytt FAU 

- Brønnøysund: Nytt FAU er meldt inn og kvittert, men p.t. ikke oppdatert. 

- Skolens nettsider: p.t. ikke oppdatert.  

 

5 Skolefotografering 

Skolen inviterte FAU til diskusjon om hvorvidt dette kan gjøres annerledes og mer dagsaktuelt. På 

FAU møtet 20. oktober foreslo skolen at skolen selv tar klassebilder og lager en katalog med 

navnene slik som elevene får i dag, og at portrettbilder utgår.   

Temaet ble diskutert og FAUs anbefaling til skolen er: 

- Vurdere å bytte leverandør da nåværende er en kommersiell og dyr aktør dersom man fortsetter 

med dagens ordning. 

- Dersom skolen ønsker å ta bilder selv, foreslår FAU at skolen gjennomfører et prøveprosjekt i 

2023 hvor skolen selv organiserer fotografering med fokus på gruppebilde av klassene, samt en 

felles katalog, med en påfølgende evaluering og vurdering om man vil fortsette med denne 

ordningen.  
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6 Bursdager og Halloween 

- Temaet ble også tatt opp i møtet med Foreldrekontaktene 09.11.22, hvor innspillene ble tatt med 

inn i videre diskusjon i FAU. FAU kan ikke gi føringer for gjennomføring av private bursdager, 

men hovedbudskapet er: alle skal inkluderes og det er foreldrenes ansvar å sikre at dette gjøres. 

- FAU samler inn erfaringer og ideer til hvordan sikre inkludering ved bursdagsfeiringer, og 

utarbeider et generelt skriv med anbefalinger som deles med Foreldrekontaktene. 

Halloween 

FAU henter inn erfaringer fra årets Halloween fra skolen og foreldrekontaktene for å gi anbefalinger 

til neste år. 

5. og 6. klasse gjennomførte Halloween på skolen, noe som fungerte veldig bra. Er dette noe som 

bør gjøres for flere klasser til neste år? 

 

Punktet følges opp på neste FAU-møte.   

7 Eventuelt  

Mandag 28. november kl. 20.00-22.00 
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